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Vergadering op woensdag  8 februari 2023 om 19.30 in de Kruisdam 
 

1. Opening en Welkom 
Aanwezig: Kas Horstman, Marjolein van Houten, René Rovers en Rob de Graeve 
 

2. Aanvullingen op de reguliere agenda:  
de EHBO-kit binnen de Kruisdam kan worden geoptimaliseerd. (actie van Hanneke de Koning)  
Aan Meentwerk wordt toestemming gegeven een activiteit te organiseren conform de wijze 
als in 2022. De coördinator AenE stuurt de initiatiefnemers hiervan bericht. 
 

3. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Activiteiten en Evenementen  
(Marjolein van Houten-v.d. Veen) 
Er vindt inhoudelijk overleg plaats over diverse activiteiten die op stapel staan en over de 
voorgenomen transformatie van de Kruisdam. 
 

4. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent wijkbeheer,  (René Rovers) 
* Binnenkort wordt er bekeken welke verkeersborden in de Meent overbodig zijn dan wel  
ergens moeten worden aangevuld.  
* De doorgang Vlindermeent- Wandelmeent is in behandeling bij de gemeente om deze 
veiliger te maken. 
* Bij de gemeente Hilversum is ook het voetpad Wandelmeent- Vlindermeent aangekaart.  
* Ook de zebra bij de Wandelmeent is onder de aandacht gebracht bij de gemeente. 
(vrachtauto's blokkeren vaak het zicht en auto's rijden er te hard). 
* In het voorjaar staat de schouw (groen - grijs) weer op het programma. 
* Op de agenda van gemeentelijk overleg Hilversum- Gooise Meren staat de 
voetgangerssituatie Meent- Bussum. 
 

5. Verslag van de bestuursvergadering van 25 januari 2023: wordt goedgekeurd 
 

6. Vervolg op de Transitie Kruisdam: 
Op 31.1.2023 is er een inloop geweest voor wijkbewoners om hun mening te geven over de 
voorgenomen transitie. Gezien de opkomst wordt er een 2e sessie georganiseerd op 
14.3.2023. Hieraan wordt aandacht besteed in wijkblad  “Je Meent Het” en andere social 
media.  
Er wordt een “stoepbord”  aangeschaft om duidelijk te maken aan de wijkbewoners dat de 
warme huiskamer open is.  
Er worden badges aangeschaft met het logo van de SHM  zodat de gastvouw/gastheer 
duidelijker herkenbaar is. 
 

7. Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:  
- Verbetering WIFI-verbinding van huurder INOVUM:  

Weer doorschuiven naar de volgende vergadering 
- Gesprek met de redactie van het wijkblad omtrent deadlines en inhoud:  

Weer doorschuiven naar de volgende vergadering 
- Verzoek aan de aanspreekpunten om een bijdrage te leveren voor het jaarverslag 2022 :  
- Weer doorschuiven naar de volgende vergadering 

Verzoek aan Versa voor een bijdrage aan het jaarverslag 2022:  
Het verzoek is gedaan en in behandeling bij het GGT van Versa 

- Fietscrossbaan: ontwikkelingen:  
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binnenkort vindt er weer een overleg plaats met de initiatiefnemers van dit project  
- Enquête in de Meent: ontwikkelingen:  

respons is hoog dus is de uitkomst waarschijnlijk zeer representatief!  
- Problematiek met de leverancier van de AED’s, ontwikkelingen:  

Er is door advocatenkantoor Hamer een ingebrekestelling gestuurd naar de leverancier 
Fuego. 

- Gesprek van het bestuur met een Potentieel bestuurslid: 
Weer doorschuiven naar de volgende vergadering 

- Oplossen van geconstateerde manco aan de printer in het kantoor: 
Weer doorschuiven naar de volgende vergadering 

- Installatie van de Monitor aan de muur achter de bar: 
Weer doorschuiven naar de volgende vergadering 

- Diverse mails van de heer C v.E  in zijn rol als bestuur ondersteuner;  
Betreft oa. de energietransitie, deze worden verder afgehandeld door de voorzitter ai 
van de stichting 

- De vraag over brandveiligheid in de Kruisdam:  
wordt door het bestuur beantwoord 

- Het aangeboden financiële jaarverslag 2022 
Wordt in behandeling genomen door het bestuur (met dank aan de administratrice van 
de stichting voor het verrichte werk.) 

- De beleidsregels van de gemeente omtrent reserves en voorzieningen: 
Wordt voor kennisgeving aangenomen en doorgestuurd naar de boekhouding van de 
SHM 

- Tariefverhoging huur SHM: 
Er vindt overleg plaats met de gemeente over de vraag of dit wel correct is. 

- Tariefsverhoging Sporthal: 
Wordt voor kennisgeving aangenomen en doorgestuurd naar de boekhouding van de 
SHM 

- Bedankje: 
Diverse sponsoren van de “Warme Huiskamer” worden door het bestuur bedankt voor 
de geleverde bijdragen 

 

8. Rondvraag 

9. Volgende vergadering: woensdag  22 februari 2023 om 19.30 in de Kruisdam    

10. sluiting! Om 20.55 

 

Aan alle geïnteresseerde wijkbewoners;  
Het staat iedereen vrij om nadere informatie te vragen aan het bestuur indien 
de notulen (te) onduidelijk zijn. 
Vragen kunnen worden gericht via mailadres;  bestuur@hilversumsemeent.nl 


